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vragen van de leden  
 

 

 
Hierbij zend ik u, het antwoord op de vragen van de leden 
Barth en Kortram van uw Kamer inzake het zoek raken van 
leerlingen. 
 
De vragen werden mij toegezonden bij uw bovenaangehaalde brief 
met kenmerk 2010203430.  
 
De staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschappen, 
 
 
 
(drs. K.Y.I.J. Adelmund) 
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Antwoorden op de schriftelijke vragen van de leden Barth en 
Kortram van de Tweede Kamer der Staten-Generaal aan de 
staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen 
(ingezonden d.d. 11 december 2001, kenmerk 2010203430.) 
 
1. Ja. 
 
2. Gebleken is dat wanneer kinderen op scholen niet meer 

traceerbaar zijn hier een aantal oorzaken aan ten grondslag 
ligt. In de eerste plaats is het zo dat ouders niet altijd 
zorgvuldig zijn richting scholen als het om afmelding van 
hun kinderen gaat. In de tweede plaats blijkt de 
leerplichtregistratie door gemeenten niet altijd tijdig te 
zijn bijgewerkt. In de derde plaats is gebleken dat bij in- 
en uitschrijving van leerlingen de communicatie tussen 
scholen soms niet optimaal is. In een aantal gevallen kan 
dit betekenen dat scholen een kind uit het oog verliezen.  

 
3. Naar aanleiding van het rechercheonderzoek op scholen kwam 

het aantal opgegeven 'vermiste' meisjes op 541 te staan. Uit 
aanvullend onderzoek van het rechercheteam Noord West Veluwe 
bleek het merendeel van deze vermissingen te zijn 
veroorzaakt doordat ouders scholen niet of niet tijdig 
mededeling doen van de afwezigheid van hun kind(eren) en 
doordat er onzorgvuldigheden in de registratiesystemen 
bestaan. De desbetreffende dossiers zijn door het 
onderzoeksteam van de politie ter behandeling overgedragen 
aan de regiokorpsen die het aangaat. Voor een aantal andere 
akties verwijs ik u naar het antwoord op vraag 6.    

 
4. Het komt soms voor dat scholen niet direct de leerplicht 

ambtenaar waarschuwen. Ik zal de scholen aandacht vragen 
voor dit punt. 

 
5. Voor niet leerplichtige kinderen is er geen meldingsplicht 

voor de school aan de leerplichtambtenaar. Met de invoering 
van het voorstel om de leerplicht te verlagen naar 4 jaar 
wordt het aantal leerlingen dat onder de leerplichtwet komt 
te vallen overigens vergroot. 

 
6. Het wettelijk systeem conform de leerplichtwet t.a.v. de 

registratie en controle van afwezige leerlingen lijkt 
sluitend. Met de start van de invoering van het 
onderwijsnummer wordt dit wettelijk systeem geoptimaliseerd. 
Bij de uitvoering van het registratiesysteem blijft 
alertheid t.a.v. verbeteringen geboden. Ik zal scholen erop 
wijzen de communicatie bij de overgang van een leerling van 
de ene (oude) naar de andere (nieuwe) school van groot 
belang is. Daarnaast zal ik over de uitvoering van de 
wettelijke voorschriften overleg voeren met de Landelijke 
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Vereniging van Leerplichtambtenaren. Ook zal in de 
onderwijsgids nog eens extra aandacht worden gevraagd voor 
de meldingsplicht van ouders bij verzuim van hun kinderen. 

 
De staatssecretaris van Onderwijs,  
Cultuur en Wetenschappen, 
 
(drs. K.Y.I.J. Adelmund) 


